在   校  证   明

尊敬的签证官：

您好！

XXX同学现就读于烟台大学附属中学，他将于2011年4月1日至2011年4月18日赴欧洲旅游。

他的信息如下：

	姓名
	出生日期
	护照号.

	XXX
	1997年10月8日
	G1235678


所有的支出包括：机票，交通，食宿以及医疗保险将由他的父亲负担。

在结束对欧洲的观光后，他将会按期归国并且继续在我校完成学业。

对您对签证的认可表示无限感激。

献上最美好的祝福！

学校地址：山东省烟台市莱山区清泉路八号
学校电话：0535-69011923
                                                   烟台大学附属中学

                                                  2011年3月8日

                                 班主任签字：

                                                  盖学校章（打印时请删除此句）
Certification Letter

Dear Sir or Madam,

Miss. XXX studies in Yantai University Subsidiary Middle School, she wants to go to Europe for travel from Apr 1, 2011 to Apr 18, 2011. Her information as followed：
	Name
	Date of birth
	Passports No.

	XXX
	08 OCT 1997
	G12345678


All expenses include air tickets, transportation, accommodation and medical insurance will be covered by her father/mother.
She will come back on the schedule and still study in our school after the visit in Europe.

Your approval of this application will be highly appreciated.

Best Regards!

Address: No. 8, Qingquan Road, Laishan Dist., Yantai City, Shandong

Tel: 0535-69011923
Yantai University Subsidiary Middle School
                   2011.3.8

                             请在此处班主任签字盖章（打印时请删除此句）
